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Αθήνα, 11/04/2020

Του Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 

ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Εσωτερικών

             

ΘΕΜΑ «”Ξέχαστηκε”  η  Μυτιλήνη  από το  πρόγραμμα  χρηματοδότησης  δράσεων
ενημέρωσης και πρόληψης κατά του κορωνοϊού σε οικισμούς Ρομά»

Κύριε  Υπουργέ, 

«Ξέχαστηκε»  η  Μυτιλήνη,  όπως  μας  καταγγέλλουν  δημότες  της  πόλης,  κατόπιν
επικοινωνίας τους μαζί μας, από το πρόγραμμα χρηματοδότησης δράσεων ενημέρωσης
και  πρόληψης  κατά  του  κορωνοϊού  σε  οικισμούς  Ρομά,  όπου  αυτές  είναι  ανάγκη  να
διεξαχθούν, προκειμένου για την αποφυγή διάδοσης εντός των οικισμών των τελευταίων
του ιού "COVID-19", ενώ ήδη μοιράστηκαν, σχετικά, 2,2 εκατ. ευρώ, σε Δήμους όλης της
Ελλάδας, όπου είναι γνωστό ότι διαμένουν Ρομά. Μας αναφέρουν, δε, οι ως άνω δημότες
της  Μυτιλήνης  ότι,  στα  διοικητικά  όρια  του  Δήμου  Μυτιλήνης,  φιλοξενούνται  δύο
καταυλισμοί Ρομά, ο ένας στην θέση «Παγανή», με περίπου 48 οικογένειες και πληθυσμό
193 άτομα και ο δεύτερος στην Τοπική Κοινότητα «Παπάδου», με περίπου 13 οικογένειες
και πληθυσμό 64 άτομα.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

Ερωτάται  ο κ. Υπουργός:

1. Προτίθεσθε  να  χρηματοδοτήσετε τον Δήμο Μυτιλήνης, ώστε να εφαρμοστούν,  όπως
αρμόζει  για  την  υγεία  των  κατοίκων  της  Μυτιλήνης,   όλες  οι  απαραίτητες  ενέργειες
ενημέρωσης  και  πρόληψης  προς  αποφυγή  της  διάδοσης  του  κορωνοϊού,  στους
καταυλισμούς όπου διαμένουν οικογένειες των Ρομά;

2.  Προτίθεσθε  να  ενημερώσετε, ενδελεχώς τους Ρομά της Μυτιλήνης και όχι μόνο για
την πανδημία του κορωνοϊού που πλήττει την χώρα μας και να ελέγξετε αν έχει διαδοθεί η
νόσος του κορωνοϊού στους καταυλισμούς ολόκληρης της χώρας, όπου αποδεδειγμένα
φιλοξενούνται ή διαμένουν οικογένειες των Ρομά;
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